
GEMEENTERAAD SLIEDRECHT
Schriftelijke vragen raadsleden aan het college van B&W (artikel 39-vragen)

Datum: 15 december 2018

Aan het college van burgemeester en wethouders van de gemeente Sliedrecht

Steller vragen: V.E. Prins

Onderwerp: Reclamemast Leeghwaterstraat

Het college wordt verzocht de volgende vragen binnen 14 dagen schriftelijk te beantwoorden aan de 
steller:

1. Bent u bereid om met de exploitant in gesprek te gaan over het verminderen van de 
lichtsterkte van de reclamebeelden?

2. Waarom voldoet de wisseling van beelden niet aan het door de gemeenteraad vastgestelde 
reclamebeleid en wat gaat u hieraan doen?

3. Hoe gaat u ervoor zorgen dat de getoonde beelden op de reclamemast voldoen aan de eisen 
in (de bijlagen bij) de vergunning?

Toelichting:

Bewoners uit de Reinenweer hebben vragen over de felle verlichting van de recent vernieuwde 
reclamemast aan de Leeghwaterstraat. Ze ervaren in hun huis last van het licht van de felle 
(bewegende) reclamebeelden. Volgens de gemeente Sliedrecht voldoet het ledscherm aan de 
richtlijnen voor lichthinder van de Nederlandse Stichting voor Verlichtingskunde. Wellicht is het 
mogelijk om de lichtsterkte iets te verminderen, zodat bewoners minder hinder ervaren.

In het kader "Beoordeling van Objecten langs Auto(snel)wegen" uit 2011 staat: "Beelden en teksten 
op digitale billboards mogen niet vaker dan 1 maal per 6 seconden wisselen en de beelden mogen 
niet aan elkaar gerelateerd zijn." Begin 2014 heeft de gemeenteraad van Sliedrecht echter besloten 
om een strengere norm te hanteren. In het reclamebeleid staat namelijk de volgende eis voor een 
reclamemast: "voorzien van stilstaand beeld (bij uitvoering als LED-bord tenminste 8 seconden 
tussen elke wisseling)". De reclamebeelden op de mast aan de Leeghwaterstraat wisselen nu om de 
6 seconden, dus vaker dan het Sliedrechtse reclamebeleid voorschrijft.

Volgens de gemeente Sliedrecht zijn op grond van de vergunning alleen vaste afbeeldingen 
toegestaan en mogen er geen animaties of bewegende beelden te zien zijn. Knipperende beelden zijn
ook niet toegestaan. Op de reclamemast aan de Leeghwaterstraat zien omwonenden nu wel 
animaties met knipperende beelden. Ook voor de verkeersveiligheid lijkt me dit niet wenselijk.

Ondertekening en naam raadslid,

Vincent Prins
CDA Sliedrecht


